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Zápis z 26. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, konaného 9. 1. 2025 od 18:30 hodin.

Místo konání: Komunitní centrum U Havrana (Chotkova 65, Veltrusy)

Doba trvání: 18:38 – 19:38

Přítomni: Mgr. Barbora Bělková, Mgr. Soňa Dekastello, Ing. Ludmila Hrubešová, 
Lukáš Kohout, Ing. Michal Koldinský, Ing. Martin Novák, Mgr. Filip Volák 

Nepřítomni: Věra Krčmová, Ing. Soňa Machová, Ph.D., Mgr. Václava Víšková, 

Ověřovatelé: Ing. Ludmila Hrubešová, Antonín Pražák

Předsedající: Mgr. Filip Volák (starosta)

Zapisovatelka: Nikola Formanová

Občané: 3 (ředitelka ZŠ, , p. Andrle)

Datum vyhotovení zápisu:

Program zasedání:
1) Úvod, schválení programu
2) Schválení ověřovatelů
3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek)

a) Pověření řízením městské policie Veltrusy a pověření zastupujícího velitele Městské
policie Veltrusy

b) Změna organizace školního roku 2025-2026

4) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek)
a) Veřejná zakázka malého rozsahu – Nákup nádob na plasty a papír

5) Diskuze

6) Závěr
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1. ÚVOD, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

V 18:38 přivítal starosta všechny přítomné a zahájil 26. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu ve Veltrusích zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 2. 1. 2025 do 9. 1. 2025. Současně byla zveřejněna 
na elektronické úřední desce. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) dále konstatoval, 
že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 členů), takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta dále upozornil, že ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje audiozáznam 
pro potřeby vyhotovení zápisu a zasedání bude streamováno, aby k němu měli přístup občané 
online. Ze streamu je zároveň pořizován záznam, který bude zveřejněn na kanálu YouTube 

města Veltrusy (https://www.youtube.com/@mestoveltrusy).  

Starosta seznámil přítomné s aktuálním návrhem programu, který doznal dvou změn, a to 
přidání bodu 3a) Pověření řízením městské policie Veltrusy a pověření zastupujícího velitele 
Městské policie Veltrusy a přidání bodu 3b) Změna organizace školního roku 2025-2026.  

Zastupitel Koldinský vytknul pozdní zařazování bodů na program zasedání a nerespektování 
jednacího řádu, který vyžaduje zveřejnění podkladů s dostatečným předstihem. Starosta 

Volák přiznal chybu a omluvil se za opožděné doplnění programu, vysvětlil však, že cílem bylo 
zajistit včasné projednání důležitých bodů, a vyzval zastupitele k větší flexibilitě.  

Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje následující program 26. zasedání: 
1) Úvod, schválení programu 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 
a) Pověření řízením městské policie Veltrusy a pověření zastupujícího velitele 

Městské policie Veltrusy 

b) Změna organizace školního roku 2025-2026 

4) Veřejné zakázky 

a) Veřejná zakázka malého rozsahu – Nákup nádob na plasty a papír 

5) Diskuze 

6) Závěr 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 1. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=201s  

2. SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva města Veltrusy starosta požádal zastupitelku Ing. Ludmilu 

Hrubešovou a zastupitele Antonína Pražáka o ověření zápisu tohoto zasedání. Oslovení 
zastupitelé souhlasili. Starosta dal o návrhu hlasovat. 

  

https://www.youtube.com/@mestoveltrusy
https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=201s
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NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Ing. Ludmilu Hrubešovou a zastupitele 
Antonína Pražáka ověřovateli 26. zápisu ze dne 9. 1. 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 2. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=570s    

3. KE SCHVÁLENÍ ZASTUPITELSTVEM MĚSTA 

3a) Pověření řízením městské policie Veltrusy a pověření zastupujícího 
velitele Městské policie Veltrusy 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Starosta města Veltrusy předkládá zastupitelstvu v souladu s § 3, odst. 2, zákona 
č. 553/1991 Sb., zákon o obecní policii, návrh na pověření Bc. Miroslava Maršíka řízením 
městské policie Veltrusy. 

Vzhledem k tomu, že byl Bc. Miroslav Maršík pověřen od 1. ledna 2025 řízením Městské policie 
Veltrusy, navrhuje vedení města pověřit zastupováním velitele v době nepřítomnosti strážnici 
Lucii Havránkovou. 

DISKUZE 

Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 3, odst. 2, zákona č. 553/1991 Sb., zákon o obecní 
policii, pověřuje Bc. Miroslava Maršíka řízením Městské policie Veltrusy a zároveň pověřuje 
v době jeho nepřítomnosti odpovědným zástupcem strážnici prap. Lucii Havránkovou. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 3. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=593s  

3b) Změna organizace školního roku 2025–2026 v ZŠ Veltrusy 

Předkladatel: starosta Volák 

Starosta města Veltrusy předkládá zastupitelstvu žádost vedení ZŠ Veltrusy (část 2 podkladů) 
o schválení změny organizace příštího školního roku 2025 – 2026. Jedná se o posun zahájení 
školního roku 2025 – 2026 na pondělí 15. září 2025 a to z důvodu potřeby realizace stavebně-

technických opatření – zejména půjde o napojení nové přístavby na původní budovu, zesílení 
středové nosné zdi, o dokončení nového schodiště a nového gastro provozu. Vzhledem 
k rozsahu naplánovaných stavebních prací a posunu vlivem potřebných statických opatření 
nepostačuje k realizaci doba běžných letních prázdnin. 

Změnu organizace školního roku schvaluje zřizovatel, následně se k ní vyjádří i Rada školy 
a poté bude žádost podána na MŠMT (obdobně jako v loňském roce). 

DISKUZE 

Nebyla. 

https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=570s
https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=593s
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NÁVRH USNESENÍ 

Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se změnou organizace školního roku 2025–2026 ZŠ 
Veltrusy, příspěvkové organizace, tj. se zahájením školního roku 15. září 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 4. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=737s  

4. VEŘEJNÉ ZAKÁZKY 

4a) Veřejná zakázka malého rozsahu – Nákup nádob na plasty a papír 

Předkladatel: místostarostka Bělková 

Město Veltrusy zavádí v rámci větších úprav odpadového hospodářství města od roku 2025 
svoz tříděného odpadu od domu, tzv. door-to-door, a sice na následující komodity: 

● plasty společně s nápojovými kartony (tetrapakem) 
● papír 

Svoz od domu má především posílit vytříděnost odpadů, přidat na pohodlí občanů při třídění 
a tím zvýšit motivaci k třídění. Ruku v ruce jde toto opatření s omezováním skládkování 
odpadů, které bude navíc k roku 2030 ukončeno. Komunální odpad obsahuje velké množství 
materiálů, které lze a je potřeba vracet do oběhu. Na obcích závisí jeho vytřídění, 
na odpadářských firmách či jiných odběratelích pak jeho dotřídění a předání k dalšímu 
zpracování. 

 

Zastupitelstvo města schválilo zavedení svozu tříděného odpadu od domu novou obecně 
závaznou vyhláškou o stanovení obecního systému odpadového hospodářství ve městě 
Veltrusy č. 6/2024 na svém 25. zasedání 11.12.2024. 

Aby bylo možné nový systém zprovoznit, je potřeba vybavit veltruské nemovitosti příslušnými 
nádobami. Nádoby budou nakoupeny z městského rozpočtu, čerpat se bude z § 3725 z položky 
5139, kde je pro tento účel vyhrazeno 1,5 mil. Kč.  

V souladu se Směrnicí města Veltrusy č. 2/2024 o zadávání VZMR byla výzva (část 2 podkladů) 
zveřejněna na profilu zadavatele: https://nen.nipez.cz/profil/Veltrusy, a sice od 13.12.2024. 

Lhůta pro podání nabídek skončila 03.01.2025 v 10:00. 

Předpokládaná hodnota zakázky byla stanovena na výši 1.800.000 Kč bez DPH, přičemž 
do této hodnoty byly zahrnuty počty nádob na pokrytí všech veltruských nemovitostí, tedy 

https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=737s
https://nen.nipez.cz/profil/Veltrusy
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včetně případných “přiobjednávek”. Aktuální poptávka se ovšem týkala následujících počtů 
nádob a vybavení: 

● 300 ks nádob o objemu 240 l na plast 

● 250 ks nádob o objemu 240 l na papír 

● 10 ks nádob o objemu 120 l na plast 

● 10 ks nádob o objemu 120 l na papír 

● 2 ks kontejneru o objemu 1100 l na plast 

● 2 ks kontejneru o objemu 1100 l na papír 

● 4 ks gravitačního zámku 

Požadavek na termín dodání byl stanoven na max. 5 týdnů od účinnosti kupní smlouvy, 
proto byli zastupitelé požádáni o účast na zasedání 9. ledna, aby se dodávka mohla uskutečnit 
co nejdříve.  

Nabídku podala pouze jedna firma: 

Komunální technika, s.r.o.  1.782.200 Kč (bez DPH) 2.156.462 Kč (vč. DPH) 

Výše zmíněný výčet nádob je předmětem kupní smlouvy za nabídnou cenu 547.840 Kč 
bez DPH (662.886,40 Kč včetně DPH). 

Součástí podkladů jsou následující dokumenty: 

● strukturovaná data podání vygenerovaná portálem zadavatele NEN (část 3 podkladů) 
● krycí list nabídky (část 4 podkladů) 
● účastníkem podepsaný návrh kupní smlouvy (část 5 podkladů) 

Místostarostka jmenovala komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení: Filip Volák 
(starosta), Lukáš Kohout (místostarosta), Barbora Bělková (místostarostka) – viz část 6 
podkladů. V rámci veřejné zakázky byla podána pouze jediná nabídka, proto komise 
neprováděla hodnocení nabídky. Hodnotící komise se shodla a odsouhlasila, že předložená 
nabídka obsahuje všechny požadované dokumenty v souladu se zadávacími podmínkami. 
Komise doporučuje přidělení veřejné zakázky výše uvedenému účastníkovi, který je jediným 
v dané zakázce a zároveň splňuje veškeré podmínky definované zadavatelem a zákonem 
v rámci zadávacích podmínek. Zápis z jednání komise je součástí podkladů (část 7 podkladů). 

K zahájení svozu tříděného odpadu od domu: 
Svoz tříděného odpadu od domu bude zahájen v závislosti na připravenosti města a ve chvíli, 
kdy budou nádoby umístěny u nemovitostí min. 2 týdny. 

Svozový den pro obě komodity je předjednán na sudý pátek. Komodity se budou střídat 
po 2 týdnech, každá komodita bude svážena 1x za 4 týdny. Výjimkou budou kontejnery 
u některých bytových/řadových domů, kde se budou tříděné odpady svážet 1x za 2 týdny 
a svozový den bude teprve upřesněn. 

Kontejnery na druhy odpadu svážené od domu budou postupně odstraňovány ze sběrných 
stanovišť. Lidé nezapojení do svozu od domu budou odkládat tyto druhy odpadu na sběrném 
místě v ul. Dlouhá. Blíže viz přehledné info na webu města:  
https://www.veltrusy.cz/novinky-v-odpadovem-hospodarstvi-2025  

DISKUZE 

Do diskuze se zapojili: místostarostka Bělková, zastupitelka Hrubešová, místostarosta Kohout, 
zastupitel Koldinský, zastupitel Pražák 

https://www.veltrusy.cz/novinky-v-odpadovem-hospodarstvi-2025
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Místostarostka Bělková uvedla, že zakázka na nádoby byla již jednou vypsána, avšak žádná 
z nabídek nesplnila zadávací podmínky. Při opětovném vyhlášení byla obdržena pouze jedna 
nabídka od firmy Komunální technika, s.r.o.  

Aktuálně se k poplatku ohlásilo 644 nemovitostí, z čehož 84 % se chce zapojit do svozu plastů 
od domu a 70 % do svozu papíru od domu. Zbývá přihlásit zhruba 200 nemovitostí. Starosta 

upozornil, že v jiných obcích dochází k postupnému navyšování zájmu o třídění po zavedení 
systému.  

                 

Zastupitelka Hrubešová se dotazovala na tabulku s údaji o zapojených nemovitostech, 
místostarostka vysvětlila, že se jedná o sdílenou tabulku ve složce zastupitelů. Zastupitel 
Koldinský se zeptal na harmonogram distribuce nádob a spuštění svozu, místostarostka 
odpovídá, že nádoby by měly být doručeny do města zhruba v polovině února, následně budou 
rozváženy technickými službami a první svoz by měl proběhnout zhruba ke konci března. 
Zastupitelka Hrubešová se domnívá, že pátek jako svozový den pro papír a plat není 
nejvhodnější, protože občané na víkend odjíždějí a nádoby pak zůstanou celý víkend 
neuklizené – nádoby může kdokoliv naplnit. Místostarosta Kohout odpovídá, že na to máme 
sousedy. 

Zastupitel Pražák se dotázal, zda je dostatek nádob na bioodpad. Místostarosta Kohout 

zdůraznil, že jeho svoz je nadstandardní službou hrazenou nad rámec běžného poplatku, 
nádoby budou k dispozici pro všechny zájemce. 

Zastupitelka Hrubešová zpochybnila znění obecně závazné vyhlášky o systému odpadového 
hospodářství, protože stále umožňuje svoz tříděných plastů a papíru z veřejných stanovišť. 
Místostarostka Bělková vysvětlila, že přechod bude postupný, a proto je potřeba mít 
v současné době ve vyhlášce obě možnosti - veřejná stanoviště i svoz od domu. Odstranění 
kontejnerů na veřejných stanovištích nastane od května 2025, až bude systém door-to-door 

plně spuštěn. Pak dojde také k úpravě veřejné vyhlášky. Zastupitelka Hrubešová požádala 
o harmonogram dalších kroků, které by měly být přehledně zveřejněny na webových 
stránkách města. Místostarostka uvedla, že na webu tyto informace jsou a občané byli 
informováni: https://www.veltrusy.cz/door-to-door-2025#hmg  

NÁVRH USNESENÍ: 
Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu se Směrnicí města č. 2/2024 schvaluje dodavatelem 

veřejné zakázky malého rozsahu na nákup nádob na plasty a papír společnost Komunální 
technika, s.r.o., IČO: 26684055 za nabídnutou cenu 1.782.200 Kč bez DPH (2.156.462 Kč 
vč. DPH). 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 5. 

Záznam projednání bodu:  https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=1161s  

https://www.veltrusy.cz/door-to-door-2025#hmg
https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=1161s
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5. DISKUZE 

Místostarostka Bělková doplnila, že svozová společnost nabízí mobilní aplikaci „Můj odpad“, 
která občanům umožní sledovat termíny svozů a nastavit si upozornění na svoz jednotlivých 
druhů odpadů, tedy včetně budoucího svozu papíru, plastů a bioodpadu. Informace na webu: 
https://www.veltrusy.cz/mesto/aktuality/prehled-o-svozech-odpadu-od-domu-v-aplikaci-

mujodpad 

Zastupitelka Hrubešová otevřela téma odstranění kontejnerů na papír a plasty ze sběrných 
míst a vyjádřila obavy, že volná místa by mohla občané zneužívat k odkládání odpadu. Navrhla 
instalaci kamer pro dohled nad sběrnými místy. Starosta potvrdil, že o kamerách a fotopastech 

vedení uvažuje, ale technické podmínky, jako absence elektřiny a internetu na některých 
místech, to komplikuje. Zastupitelka Hrubešová však zdůraznila, že i za cenu opatření by bylo 
vhodné monitorování zajistit. Starosta dále uvedl, že problém s nelegálním odkládáním 
odpadu je řešen městskou policií, přestupkovou komisí a právníky na ORP, ale dokazování 
je obtížné. Místostarosta Kohout uvedl konkrétní příklad, kdy byl nalezen směsný odpad 
obsahující adresní údaje, přičemž viník se snažil odpovědnost popřít. Závěrem starosta uznal 

složitost celé situace a zdůraznil, že městská policie má dohlížení na sběrná hnízda jako 
prioritu. 

Zastupitelka Hrubešová se zeptala na průběh rekonstrukce školy, konkrétně na čerpání 
rozpočtu z Dodatku č. 2. Starosta vysvětlil, že čerpání bylo zatím částečné, protože se zatím 
prozdívaly pouze venkovní nosné stěny. Vnitřní nosné stěny mají zatím provizorní podepření, 
aby se mohlo pokračovat v nástavbě a nedocházelo k narušování provozu školy. Během 
vánočních prázdnin byly dokončeny podpěry také v prostoru kuchyně. Finální prozdívání 
vnitřních stěn se uskuteční až o letních prázdninách. Dále uvedl, že všechny práce jsou pod 
dohledem technického dozoru a generálního projektanta, a pokud má zastupitelka zájem 
může se zúčastnit kontrolních dnů a požádat o faktury. 

 upozornila na problém s parkováním přívěsů v ulicích, které blokují příjezdové 
cesty, konkrétně uvedla situaci u školy v Seifertově ulici, kde brání přívěs výjezdu hasičům, 
zastupitel Pražák situaci potvrdil. Starosta doporučil zaslat fotografii, kterou by následně 
okamžitě projednal se strážníky, což považuje za rychlejší a efektivnější, než čekání na další 
zastupitelstvo.  

Zastupitel Novák upozornil také na problematické parkování na výjezdu z Jungmannovy ulice 
do ulice Třebízského/Žižkovy, kde zaparkovaná auta a dodávky komplikují průjezd. Uvedl, 
že kvůli tomu musí řidiči zajíždět do protisměru, což je nebezpečné. Dále uvedl, že velitel 
městské policie mu sdělil, že nelze pokutovat vozidla, pokud v ulici není značení zakazující 
stání. Starosta reagoval, že situaci již řešili se strážníky, a doporučil posílat aktuální podněty 
a fotografie přímo jemu. Zastupitel Novák také navrhl značení či zrcadlo ke zvýšení 
bezpečnosti. V debatě se diskutovalo i o parkování v ulici Palackého. Zastupitel Pražák 

obhajoval parkování před svým domem. Pan Andrle namítal, že se jedná o veřejné 
prostranství, navíc chodník, nikoliv jeho soukromé parkovací místo, navíc tím způsobuje 
problémy v dopravě. Ostatní upozorňovali na obtíže, které zaparkovaná auta způsobují, 
například cyklistům nebo svozovým vozidlům. Místostarostka Bělková zdůraznila, že občané 
by měli parkovat primárně na svých pozemcích, myšleno za vraty na svých zahradách, nikoliv 
na veřejných plochách před domy. Starosta opakovaně apeloval na dodržování pravidel 
a parkování podle předpisů. 

V závěru starosta informuje o termínech zasedání, která se budou konat především poslední 
středy v měsíci. Lednový termín bude vyhlášen v závislosti na připravenosti podkladů 

https://www.veltrusy.cz/mesto/aktuality/prehled-o-svozech-odpadu-od-domu-v-aplikaci-mujodpad
https://www.veltrusy.cz/mesto/aktuality/prehled-o-svozech-odpadu-od-domu-v-aplikaci-mujodpad
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pro veřejnou zakázku na zhotovitele rekonstrukce ul. Františka Šafaříka, aktuálně se ještě 
upravuje projekt veřejného osvětlení. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=2455s   

6. ZÁVĚR 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 19:38 hodin ukončil 26. zasedání 
Zastupitelstva města Veltrusy. Příští zasedání zastupitelstva se bude konat 23. 1. 2025 

od 18:36 v Komunitním centru. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=3537s  

 

 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=2455s
https://www.youtube.com/watch?v=2kkejQjIr80&t=3537s
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Shrnutí usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Veltrusy dne 
9. 1. 2025 – zápis číslo 26 

1. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje program 26. zasedání.  
Schváleno: 8-0-0 

2. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Ing. Ludmilu Hrubešovou a zastupitele 
Antonína Pražáka ověřovateli 26. zápisu ze dne 9. 1. 2025. 
Schváleno: 8-0-0 

3. Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 3, odst. 2, zákona č. 553/1991 Sb., zákon o obecní 
policii, pověřuje Bc. Miroslava Maršíka řízením Městské policie Veltrusy a zároveň pověřuje 
v době jeho nepřítomnosti odpovědným zástupcem strážnici prap. Lucii Havránkovou. 
Schváleno: 8-0-0 

4. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se změnou organizace školního roku 2025–2026 ZŠ 
Veltrusy, příspěvkové organizace, tj. se zahájením školního roku 15. září 2025. 
Schváleno: 8-0-0 

5. Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu se Směrnicí města č. 2/2024 schvaluje dodavatelem 
veřejné zakázky malého rozsahu na nákup nádob na plasty a papír společnost Komunální 
technika, s. r. o., IČO: 26684055 za nabídnutou cenu 1.782.200 Kč bez DPH (2.156.462 Kč 
vč. DPH). 

Schváleno: 8-0-0 

 

 

Přílohy zápisu: 
1) Prezenční listina 

2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

 

 

Ověřovatelé:   podpis     datum podpisu 

Ing. Ludmila Hrubešová:          

Antonín Pražák:            

Místostarosta: 

Lukáš Kohout:            

Zapsala:    Nikola Formanová 


